
 
Van: KDuijsters  

Verzonden: maandag 25 februari 2019 12:44 

Aan: Beerendonk van, André (PJA) <A.van.Beerendonk@weert.nl>; Wolfs, Madeleine (M) 

<M.Wolfs@weert.nl>; Otten, Paul (P) <P.Otten@weert.nl> 

CC: Jeroen Goubet <jeroengoubet@gmail.com> 

Onderwerp: Rondvraag commissie ruimte 

 
Hoi Madeleine,Andre en Paul, 
 
De fractie Goubet-Duijsters heeft voor de rondvraag het navolgende: 
 
Onlangs hebben er snoeiwerkzaamheden plaatsgevonden aan de beplanting geluidswal 
boshoven eindhovenseweg. Wij hebben hierover klachten ontvangen dat er veel beplanting is 
weggesnoeid en de wal vol met gaten zit.. De bewoners vrezen enorme geluidsoverlast deze 
zomer.  Wij hebben de situatie ter plaatse bekeken en inderdaad er is nogal veel 
weggesnoeid  (struiken zijn weg tot op de grond afgedaan) en er zitten overal gaten in de 
geluidswal. 
 
Vraag 1 Was de portefeuillehouder op de hoogte van bovengenoemde snoeiwerkzaamheden? 
Vraag 2 Waarom is er zoveel beplanting wegesnoeid? Zodanig dat er nu gaten vallen in de 
natuurlijke geluidswal? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Karin Duijsters 
Fractie Goubet-Duijsters 






